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[bookmark: _GoBack]　　1.我的世界不允许你的消失,不管结局是否完美.
　　No matter the ending is perfect or not, you cannot disappear from my world.
　　2. 假如每次想起你我都会得到一朵鲜花，那么我将永远在花丛中徜徉。
　　Within you I lose myself, without you I find myself wanting to be lost again.
　　3.因为你，我懂得了爱。
　　If I know what love is, it is because of you.
　　4.每一天都为你心跳，每一刻都被你感动，每一秒都为你担心。有你的感觉真好。
　　My heart beats for you every day. I am inspired by you every minute, and I worry about you every second. It is wonderful to have you in my life.
　　5.对于世界，你可能只是一个人，但对于某个人，你却是整个世界。
　　To the world you may be just one person. To the person you may be the world.
　　6.愿圣诞是你快乐的时节，愿新年是你幸福的日子。
　　Wishing you a Christmas of happy time and a New Year of happy days.
　　7.在圣诞和新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福!
　　Wishing you peace, joy and happiness through Christmas and the coming year.
　　8.致以热烈的祝贺和良好的祝福，圣诞快乐，新年快乐。
　　Warm greetings and best wishes for Christmas and the New Year!
　　9. 圣诞节转眼又到，又该迎接新的一年了。我们向你及你的亲人们致以最美好的圣诞祝福，愿你在新的一年里事业兴旺，幸福美满!
　　It seems that Christmas time is here once again, and it is time again to bringin the New Year. We wish the merriest of Christmas to you and your lovedones, and we wish you happiness and prosperity in the year ahead.
　　10.愿你圣诞和新年幸福无尽。
　　May Christmas and the New Year be filled with happiness for you.
11.始终思念你，捎来圣诞佳节最美好的祝福，祝圣诞吉祥，新年如意。
　　A Christmas greeting and good wishes to you who is thought about all theyear through. Have a beautiful Christmas and a happy New Year.
　　12.在这辉煌快乐的圣诞佳节，献上一切美好的祝福!祝一切顺心如意!
　　With all good wishes for a brilliant and happy Christmas season. Hope thingsare going all right with you.
　　13.祝圣诞快乐，新年充满幸福和成功。
　　Here is wishing you all a Merry Christmas and a New Year bright with joy and success.
　　14.圣诞之际，祝你心中有首快乐的歌，新年快乐!
　　Wishing you a song in your heart at Christmas and blessings all year long.
　　15.圣诞快乐，恭贺新禧!
　　Merry Christmas and happy New Year!
　　16.圣诞快乐，新年好!
　　A Merry Christmas and a wonderful New Year.
　　17.圣诞节一年只有一次，但每次来临都带来喜悦。
　　Christmas comes but once a year. But when it comes it brings good cheer.
　　18.给你特别的祝福，愿圣诞和新年带给你无边的幸福、如意!
　　A cheery Christmas and the New Year hold lots of happiness for you!
　　19.愿你度过最美好的圣诞节!
　　May you have the best Christmas ever!
　　20.让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在圣诞佳节来到你身边，伴你左右。
　　Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at Christmasand stay with you all the year through.
　　21.愿女儿的圣诞祝福带给你快乐。
A Christmas greeting to cheer you from your daughters.
22.圣诞的祝福，平日的希冀，愿你心境祥和、充满爱意，愿你的世界全是美满，愿你一切称心如意，快乐无比。
　　At Christmas and always, may peace and love fill your heart, beauty fill your world,and contentment and joy fill your days.
　　23.愿圣诞的快乐一年四季常在。
　　May the joy of Christmas be with you throughout the year.
　　24.祝老师圣诞节充满平安和爱。
　　Peace and love for you at Christmas from all your students.
　　25.愿你的圣诞光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
　　Wishing you a sparkling Christmas and bright happy New Year! May the season bring much pleasure to you.
　　26.愿你拥有圣诞节所有美好的祝福。
　　Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
　　27.祝节日幸福如意。
　　Wishing you all the happiness of the holiday season.
　　28.愿你所有的圣诞梦想都成真!
　　Hope all your Christmas dreams come true!
　　29.祝你享尽圣诞佳节的快乐和圣诞的礼品。
　　Hope you enjoy the happiness of Christmas and all the trimmings.
　　30.传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!
　　Warm hearted wishes for an old fashioned Christmas and a happy New Year filled with all your favorite things!
　　31.以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。
　　I wish you a merry Christmas. All affection and best wishes to you and yours.
　　32.在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
　　In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts. May the kind of Christmas outshine all the rest.
　　33.愿圣诞不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
　　May the Christmas be a time of laughter and real enjoyment for you. Best wishes.


